
 

Protokoll fört med distriktets styrelse 2024-11-25 i Färed. Närvarande: Wivi, Anders, 

Elisabeth, Torbjörn, Anita, Thomas, Sören, Arja, Ari, Ingegerd samt Birgitta o Kjell från 

valberedningen. Anmält förhinder Ingrid. 

§ 61 Wivi hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§ 62 Dagordningen godkändes.  

§ 63 Föregående protokoll godkändes. 

§ 64 Valberedningen meddelar att inför stämman ska ny ordförande och en styrelseledamot 

föreslås. Vakant är en vice revisor.  

§ 65 Ekonomi beräknad prognos för året -5 800:-. Enligt budgeten var det -20 000:-. 

Fasträntekontot som avslutats 16 dec ska inte placeras om direkt. 

§ 66 Rapporter 

Kultur: Möten och mail om arrangörsbidraget avlöser varandra. Torbjörn skickat som info till 

styrelsen senaste arbetsmaterialet. Beslut av VGR är inte tagit än.  

Ny kulturbygdsturné 1:a halvåret 2025, Idlaflickorna skriven av Kristina Lugn. Minst en 

föreställning i varje distrikt, kostnad 3000.-/gång.  

Vandringsutställningen Eldsjälar, 1-2 föreningar/distrikt och 1-2 veckor/förening. 

Fastighet o beredskap: ”Beredda tillsammans” fortbildning 6 dec i Stockholm. Anders åker 

om han blir utsedd av förbundet.  

Försäkring: Villkorsförändringar. Info läggs på webbplatsen. 

Landsbygd: Thomas deltar på digital träff med Nordvästra leader 27/11. 

Hållbarhet: Elisabeth arbetar med att förkorta en text om distriktstyrelsens hållbarhetsarbete. 

Ungdom: Ingegerd berättade om SV:s ungdomssatsning, initiativtagare Tobias Samuelsson. 

Planeras i Tumleberg o Eggby. 

Hemsida: Hädanefter ska vi säga webbplats. Utskick görs till 410 mailadresser. 

Övrigt: På klustermötet upplevdes en tröghet i föreningsarbetet. 15 000.- till distriktsaktivitet 

finns för 2025 samt 10 000.- för hållbarhetsarbete till distriktet. 

Anita, Elisabeth o Ingegerd fortsätter med planering av distriktsträff. 

Elisabeth ska inspirera Altuna i bygdegårdsfrågor. 



Uppdagat, mörkning av Landsbygdslotten. Omsätter 30 milj, 1 milj går till projekt, 10 milj till 

vinster resten till socialdemokraterna. 

Anita o Torbjörn deltog på Laxhall när Torsö bygdegårdsförening firade 90 år, trevlig fest. 

Beslut angående rapporterna 

 Distriktet står för dagarvodet för Anders fortbildning 7 dec. 

 Info om kulturbygdsturnén läggs på webbplatsen 

 Info om villkorsförändringar i försäkringen läggs på webbplatsen. 

 Thomas deltar på digital träff med Nordvästra leader 27/11. 

§ 67 Stämman 2025 Arbetsgrupp att planera valdes Anita Torbjörn Wivi och Ingegerd   

§ 68 Nästa möte tis 21 januari återkommer om plats. 

§ 69 Mötet avslutas 

 

Sekr Ingegerd                                                          ordf   Wivi 

 

…………………                                                      ………………. 

 

   

 

 

 


